
P r o t o k ó ł 

z Walnego Zgromadzenia Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli 

w dniu 10 lipca 2021 r. 
 

 

Ad. 1 

     Na 10 910 członków Spółdzielni uprawnionych do uczestnictwa w Walnym Zgromadzeniu obecnych 

lub reprezentowanych było 238 członków (protokół Komisji Mandatowo – Skrutacyjnej w przedmiocie 

obecności i uprawnień na Walne Zgromadzenie stanowi załącznik do protokołu). 

   Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Nadzorczej, który poinformował, że mając na uwadze 

bezpieczeństwo i ochronę zdrowia w czasie epidemii COVID-19, na Walnym Zgromadzeniu powinien 

być zachowany dystans fizyczny pomiędzy uczestnikami. Każdy uczestnik Walnego Zgromadzenia 

zobligowany jest ponadto do używania podczas obrad Walnego Zgromadzenia środków ochrony dróg 

oddechowych. Spółdzielnia zapewnia środki do dezynfekcji rąk.  

  Następnie poinformował, że Regulamin obrad Walnego Zgromadzenia Spółdzielni Mieszkaniowej, 

sprawozdanie Zarządu Spółdzielni, roczne sprawozdanie finansowe oraz projekty uchwał wyłożone 

były do wglądu członkom Spółdzielni oraz na stronie internetowej Spółdzielni, zgodnie                                

z obowiązującym terminem określonym w § 73 Statutu Spółdzielni.  

    Przewodniczący Rady Nadzorczej następnie zwrócił się do przedstawiciela firmy przeprowadzającej 

elektroniczne głosowanie, aby podał szczegółowy instruktaż głosowania oraz aby przeprowadził 

próbne głosowanie. Instruktaż oraz próbne głosowanie zostały przeprowadzone. 

 

          Ad. 2 

        Przewodniczący Rady Nadzorczej odczytał listę pełnomocnictw na dzisiejsze Walne Zgromadzenie             

(pełnomocnictwa stanowią załącznik do protokołu). Ponadto poinformował, że w przypadku gdy 

wpłyną kolejne pełnomocnictwa w trakcie trwania obrad, wówczas również zostaną one odczytane. 

 

           Ad. 3 
 
      Przewodniczący Rady Nadzorczej zarządził wybór Prezydium Walnego Zgromadzenia spośród 

członków Spółdzielni obecnych na Walnym Zgromadzeniu w składzie: przewodniczący,                                   

z-ca przewodniczącego, sekretarz i asesor.  

 

Na Przewodniczącego Walnego Zgromadzenia p. ……………….. – mandat nr 251, zgłosiła                    

p. ………………… - mandat nr 133. 
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W związku z tym, że nie zgłoszono innych kandydatów Przewodniczący Rady Nadzorczej zarządził 

głosowanie nad kandydaturą p. ………………. na Przewodniczącego Walnego Zgromadzenia:                      

za głosowało 85 członków, 7 członków było przeciwnych. 

 

W wyniku głosowania większością głosów wybrano p. ………………. na Przewodniczącego Walnego 

Zgromadzenia. 

 

Na Z-cę Przewodniczącego Walnego Zgromadzenia p. ………………. – mandat nr 102, zgłosił               

p. …………………… – mandat nr 135. 

 

W związku z tym, że nie zgłoszono innych kandydatów Przewodniczący Walnego Zgromadzenia 

zarządził głosowanie nad kandydaturą p. ………………….. na Z-cę Przewodniczącego Walnego 

Zgromadzenia:  za głosowało 82 członków, 20 członków było przeciwnych. 

W wyniku głosowania większością głosów wybrano p. ………………… na Z-cę Przewodniczącego 

Walnego Zgromadzenia. 

 

Na Sekretarza Walnego Zgromadzenia p. ………………………. – mandat nr 082, zgłosiła                       

p. ……………………. – mandat nr 140. 

 

W związku z tym, że nie zgłoszono innych kandydatów Przewodniczący Walnego Zgromadzenia 

zarządził głosowanie nad kandydaturą p. ……………………. na Sekretarza Walnego Zgromadzenia:                       

za głosowało 84 członków, 13 członków było przeciwnych. 

W wyniku głosowania większością głosów wybrano p. ……………………. na Sekretarza Walnego 

Zgromadzenia.  

 

Na Asesora Walnego Zgromadzenia p. …………………… – mandat nr 146, zgłosił p. ………………… – 

mandat nr 090. 

 

W związku z tym, że nie zgłoszono innych kandydatów, Przewodniczący Walnego Zgromadzenia 

zarządził głosowanie nad kandydaturą p. ……………………. na Asesora Walnego Zgromadzenia:                         

za głosowało 79 członków, 18 członków było przeciwnych. 

W wyniku głosowania większością głosów wybrano p. …………………. na Asesora Walnego 

Zgromadzenia. 
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Przewodniczący Walnego Zgromadzenia przedstawił skład Prezydium Walnego Zgromadzenia.: 

1. Przewodniczący   - p. ……………………. 

2. Z-ca Przewodniczącego     -         p. …………………….     

3. Sekretarz                        - p. ……………………. 

4. Asesor   - p. ……………………. 

(Protokoły z głosowań w załączeniu).  

 

 Ad. 4 

Przewodniczący Walnego Zgromadzenia przedstawił członkom Spółdzielni porządek obrad jak niżej:  

 
1.  Otwarcie obrad. 

 
2.  Odczytanie listy pełnomocnictw. 
 
3.  Wybór Prezydium Walnego Zgromadzenia. 

 
4.  Przedstawienie porządku obrad. 

 
      5.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu wyborów do Rady Nadzorczej 
          Spółdzielni Mieszkaniowej. 
 
     6.  Wybór Komisji:  a/  Wyborczej, 
                                 b/  Mandatowo – Skrutacyjnej. 
 

7.  Rozpatrzenie sprawozdania Rady Nadzorczej za okres kadencji, tj. od czerwca 2018r.  
     do czerwca 2021 r. i  podjęcie uchwały w tej sprawie. 

 
8.  Rozpatrzenie rocznego sprawozdania Zarządu z działalności Spółdzielni w 2020 r. i podjęcie   
     uchwały w tej sprawie.  

 
9.  Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Spółdzielni za 2020 r. oraz podjęcie uchwały w tej  
     sprawie. 

 
    10.  Podjęcie uchwały w sprawie podziału zysku netto (nadwyżki bilansowej) Spółdzielni  
           za 2020 rok. 

 

    11.  Rozpatrzenie wniosków polustracyjnych i podjęcie uchwały w tej sprawie. 
  

    12.  Informacja Zarządu Spółdzielni z realizacji wniosków polustracyjnych z lustracji, którą  
           przeprowadzono w dniach 07.10.2020 r. ÷ 18.12.2020 r. 

 

    13.  Podjęcie uchwał w sprawie udzielenia absolutorium członkom Zarządu Spółdzielni. 
       

    14.  Podjęcie uchwały w sprawie oznaczenia najwyższej sumy zobowiązań.  
 
    15.  Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli 
           z członkostwa w Krajowym Związku Rewizyjnym Spółdzielni Mieszkaniowych. 
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    16.  Wybory Rady Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli 
            (wybór 10 członków Rady Nadzorczej). 
 

    17.  Podjęcie uchwał w sprawie zmian w Statucie Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli: 
 
            1/ wniosku Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli 
                 dotyczącego zmiany § 104, 
 
            2/ wniosku członków Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli  
                 dotyczącego zmiany § 84 i § 91.  
 
    18.  Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
             1/ wniosku Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli w sprawie zamiany 
                 gruntów z Gminą Stalowa Wola, 
 
             2/ wniosku członków Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli w sprawie zmian  
                 w Regulaminie Rady Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli, 
 
             3/ wniosku członków Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli w sprawie zmiany art. 27  
                 ust. 1 Regulaminu Porządku Domowego Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli 
                 z dnia 12.03.2014 r. 
  
             4/ wniosku członków Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli w sprawie formy  
                 protokołów Walnego Zgromadzenia Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli, 
 
             5/ wniosku członków Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli w sprawie formy  
                 protokołów Rady Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli, 
                   
             6/ wniosku członków Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli w sprawie prowadzenia 
                 dla każdej nieruchomości budynkowej dokumentacji elektronicznej obrazującej roczne  
                 zestawienie kosztów, 
 
             7/ wniosku członków Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli w sprawie usprawnienia  
                 funkcjonowania strony internetowej Spółdzielni, 
 
             8/ wniosku członków Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli w sprawie zatrudnienia  
                 specjalisty ds. zieleni. 
                  

            19.  Informacja Zarządu Spółdzielni z realizacji wniosku zgłoszonego na Walnym Zgromadzeniu 
                   w dniu 18.07.2020 r.  

 
     20.  Dyskusja. 

 21.  Odczytanie wniosków zgłoszonych na Walnym Zgromadzeniu. 

 22.  Zakończenie obrad Walnego Zgromadzenia. 
 
 
Przewodniczący Walnego Zgromadzenia stwierdził, że obowiązuje przedstawiony wyżej porządek 
obrad. 
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      Ad. 5 

Przewodniczący Walnego Zgromadzenia poinformował, że projekt Regulaminu wyborów do Rady 

Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej był wyłożony do wglądu dla członków Spółdzielni oraz na stronie 

internetowej Spółdzielni, zgodnie z obowiązującym terminem określonym w § 73 Statutu Spółdzielni.  

 

Następnie zapytał, czy są uwagi do jego treści. Członkowie nie wnieśli żadnych uwag do projektu ww. 

regulaminu. 

Następnie Przewodniczący Walnego Zgromadzenia zarządził głosowanie w sprawie uchwalenia 

Regulaminu wyborów do Rady Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej: za głosowało 112 członków,                

7 członków było przeciwnych. 

 

W wyniku głosowania większością głosów regulamin został uchwalony i stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

          Ad. 6 

Przewodniczący Walnego Zgromadzenia zarządził wybór Komisji Wyborczej i Mandatowo-Skrutacyjnej 

spośród członków obecnych na Walnym Zgromadzeniu. Poinformował również, że członkowie Komisji 

Mandatowo-Skrutacyjnej nie mogą kandydować do Rady Nadzorczej. 

 

Do Komisji Wyborczej zgłoszono: 

1) p. ………………….. – mandat nr 084 zgłosiła p. …………………... - mandat nr 094, 

2) p. ………………….. – mandat nr 113 zgłosiła p. …………………… - mandat nr 146, 

3) p. …………………… – mandat nr 258 zgłosiła p. …………………… - mandat nr 271, 

4) p. …………………… – mandat nr 135 zgłosił p. ……………………. - mandat nr 138. 

 

W związku z tym, że nie zgłoszono innych kandydatów, Przewodniczący Walnego Zgromadzenia 

zgłosił, aby głosować na wszystkich kandydatów na członków Komisji Wyborczej en bloc i zapytał, czy 

ktoś z zebranych członków jest przeciwny takiemu głosowaniu. Nikt sprzeciwu w tej sprawie nie 

wniósł. Przystąpiono do głosowania en bloc za składem ww. komisji: za głosowało 115 członków,              

3 członków było przeciwnych.  

Powyższy skład komisji został przyjęty większością głosów. 

 
 
Do Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej zgłoszono:  

1)  p. ………………….. – mandat nr 161 zgłosiła p. …………………… – mandat nr 264, 

2)  p. ………………….. – mandat nr 269 zgłosiła p. …………………… - mandat nr 275, 
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3)  p. …………………… – mandat nr 082 zgłosiła p. ………………… - mandat nr 129, 

4)  p. …………………… – mandat nr 131  zgłosiła p. ……………….. - mandat nr 265. 

 

W związku z tym, że nie zgłoszono innych kandydatów Przewodniczący Walnego Zgromadzenia 

zaproponował, aby głosować na wszystkich członków Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej en bloc                     

i zapytał, czy ktoś z zebranych członków jest przeciwny takiemu głosowaniu. Nikt sprzeciwu w tej 

sprawie nie wniósł.  

Przystąpiono do głosowania en bloc za składem ww. komisji: za głosowało 121 członków, głosów 

przeciwnych nie było.  

Powyższy skład komisji został w wyniku głosowania przyjęty jednogłośnie. 

 

Następnie komisje wybrały ze swego grona przewodniczącego i sekretarza oraz przystąpiły do pracy. 

 

Przewodniczący Walnego Zgromadzenia poinformował, że można zgłaszać kandydatów na członków 

Rady Nadzorczej do Komisji Wyborczej oraz, że przed przystąpieniem do Wyborów Rady Nadzorczej, 

tj. do pkt 16 porządku obrad, lista kandydatów zostanie zamknięta.  

 

Poinformował ponadto, że w czasie obrad Walnego Zgromadzenia można składać do Prezydium 

Walnego Zgromadzenia w formie pisemnej wnioski, które zostaną odczytane przy realizacji pkt 21 

porządku obrad. 

 

         Ad. 7 

 

    Przewodniczący Walnego Zgromadzenia poinformował, że sprawozdanie Rady Nadzorczej za okres 

od czerwca 2018 r. do czerwca 2021 r. było wyłożone do wglądu członkom Spółdzielni oraz 

umieszczone na stronie internetowej Spółdzielni zgodnie z obowiązującym terminem i zapytał, czy ktoś 

z członków Spółdzielni chce zabrać głos.  

 

Członek Spółdzielni p. ……………….. – mandat nr 143 stwierdziła, że sprawozdanie Rady Nadzorczej jest 

krótkie i mało można się z niego dowiedzieć. Podobną opinię wyraziła na temat protokołów                          

z posiedzeń Rady Nadzorczej. 

 

Następnie Przewodniczący Walnego Zgromadzenia zwrócił uwagę p. ………………., że przekroczyła 

pięciominutowy czas dla przemówień, który określony jest w Regulaminie Walnego Zgromadzenia 

Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli i postawił pod głosowanie wniosek p. ……………………… –  
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mandat nr 148, aby Walne Zgromadzenie zdecydowało, czy dać możliwość dokończenia wypowiedzi 

przez p. ……………………..    

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania 43 członków zagłosowało za tym, aby p. ………………… mogła 

dokończyć swoją wypowiedź, 81 członków było przeciwnych.  

 

Pełnomocnik członka Spółdzielni p. ……………………… – mandat nr 122 zwróciła się z prośbą do 

Przewodniczącego Walnego Zgromadzenia, aby informował osoby zabierające głos o tym, że kończy 

im się 5 minutowy czas wypowiedzi. 

 

Następnie Przewodniczący Walnego Zgromadzenia zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały                      

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania Rady Nadzorczej za okres od czerwca 2018 r. do czerwca              

2021 r.: za głosowało 108 członków, 30 członków było przeciwnych 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania ww. uchwała została podjęta większością głosów (stanowi 

załącznik do protokołu).  

 

          Ad. 8 

 

Przewodniczący Walnego Zgromadzenia poinformował, że roczne sprawozdanie Zarządu z działalności 

Spółdzielni w 2020 roku było wyłożone do wglądu członkom Spółdzielni oraz umieszczone na stronie 

internetowej Spółdzielni zgodnie z obowiązującym terminem. Następnie Prezes Spółdzielni omówił 

sprawozdanie Zarządu z działalności Spółdzielni w 2020 roku. 

 

Przewodniczący Walnego Zgromadzenia poinformował, że na sali obecny jest Prezydent Miasta 

Stalowa Wola p. Lucjusz Nadbereżny i poprosił go o zabranie głosu. 

 

Prezydent Miasta podziękował za zaproszenie na Walne Zgromadzenie Spółdzielni Mieszkaniowej oraz 

za dobrą współpracę z Zarządem Spółdzielni. Następnie poinformował o inwestycjach jakie będzie 

realizować Gmina na terenie miasta Stalowa Wola. Ponadto udzielał odpowiedzi na pytania zadawane 

przez członków Spółdzielni.  

 

Następnie Przewodniczący Walnego Zgromadzenia zapytał, czy ktoś z członków Spółdzielni chce zabrać 

głos w sprawie rocznego sprawozdania Zarządu z działalności Spółdzielni w 2020 roku. 
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Członek Spółdzielni p. ……………….. – mandat nr 161 zapytała czy istnieje w Spółdzielni ewidencja 

dotycząca  ilości  ławek.  Zapytała  ponadto  jaki  jest  udział  firm  zewnętrznych  jeśli chodzi o roboty  

malarskie oraz ile i jakie firmy zgłosiły się do wykonywania prac w ramach programu „Ekomiasto 

Stalowa Wola – wymiana źródeł ciepła”. 

 

Zastępca Prezesa Zarządu p. Bogdan Wojtala poinformował, że istnieje ewidencja ławek w Spółdzielni. 

Ponadto wyjaśnił, że roboty malarskie wykonywane są przez wykonawstwo własne z wyjątkiem 

malowania klatek schodowych. Poinformował również, że zgłosiło się 6 firm do wykonywania prac                    

w ramach programu „Ekomiasto Stalowa Wola – wymiana źródeł ciepła”. 

  

Członek Spółdzielni p. …………………. – mandat nr 264, zapytał o rozliczanie wody i o zapis                       

w regulaminie dotyczący podnoszenia o 10% ceny wody płaconej przez mieszkańców w stosunku do 

ceny wody wnoszonej przez Spółdzielnię do Miejskiego Zakłady Komunalnego.  

 

Zastępca Prezesa Zarządu p. Bogdan Wojtala poinformował, że obecnie nie stosuje się tej zasady                  

a spowodowane to jest podjętymi działaniami Spółdzielni zmierzającymi do zminimalizowania różnic 

pomiędzy wskazaniem wodomierza głównego na budynku a sumą wskazań wodomierzy                             

w poszczególnych mieszkaniach tego budynku. 

 

Członek Spółdzielni p. ………………. – mandat nr 143 poinformowała o potrzebie zatrudnienia specjalisty 

ds. zieleni, który dokonywał by inwentaryzacji i oceny stanu zieleni, monitorował pielęgnację drzew                 

i krzewów, przygotowywał szczegółowy zakres prac do wykonania oraz nadzorował prace dotyczące 

utrzymania terenów zieleni w zasobach Spółdzielni. Stwierdziła, że obecnie Rada Osiedla nr 1 zajmuje 

się sprawami związanymi z zielenią. Oznajmiła, że już w 2019 roku wnioskowała o zatrudnienie                   

w Spółdzielni specjalisty ds. zieleni. 

 

Prezes Spółdzielni poinformował, że w powyższej sprawie został przygotowany projekt uchwały                    

i będzie on rozpatrywany w pkt 18.8 porządku obrad Walnego Zgromadzenia. 

 

Następnie Przewodniczący Walnego Zgromadzenia zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały                     

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania Zarządu z działalności Spółdzielni za 2020 r. 

Za podjęciem uchwały dot. zatwierdzenia sprawozdania Zarządu z działalności Spółdzielni w 2020 r. 

głosowało 171 członków, 16 członków było przeciwnych. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania większością głosów została podjęta uchwała dot. 

zatwierdzenia sprawozdania Zarządu z działalności Spółdzielni w 2020 r. (uchwała stanowi załącznik do 

protokołu). 
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            Ad. 9 

 

   Przewodniczący Walnego Zgromadzenia poinformował, że sprawozdanie finansowe Spółdzielni za              

2020 r. było wyłożone do wglądu członkom  Spółdzielni  oraz  umieszczone  na  stronie  internetowej 

 

 Spółdzielni zgodnie z obowiązującym terminem. Następnie zapytał zebranych czy jest potrzeba, aby 

Główna Księgowa omówiła sprawozdania finansowego Spółdzielni za 2020 r. 

 

W zawiązku z tym, że nikt z członków Spółdzielni nie zgłosił potrzeby, aby omawiać ww. sprawozdanie, 

Przewodniczący Walnego Zgromadzenia zapytał, czy ktoś z członków Spółdzielni ma pytania dotyczące 

sprawozdania finansowego Spółdzielni za 2020 rok.  

 

Członek Spółdzielni p. ………………… – mandat nr 125 zapytał, jaka jest różnica w kosztach jeśli chodzi 

o prace wykonywane przez pracowników Spółdzielni a firmy zewnętrzne? 

 

Zastępca Prezesa Zarządu p. Bogdan Wojtala poinformował, że większość robót remontowych 

wykonywana jest przez firmy zewnętrzne w związku m.in. z tym, że liczba pracowników-

konserwatorów zatrudnionych w Spółdzielni uległa zmniejszeniu. Ponadto koszt wykonawstwa obcego 

jest niższy niż wykonawstwo własne.  

 

Członek Spółdzielni p. ………………… – mandat nr 182 zapytał, kto ponosi koszty w przypadku, gdy nie 

są wnoszone opłaty za lokal mieszkalny a jego właściciel przebywa np. w zakładzie karnym. 

Poinformował ponadto o problemie związanym z przejazdem drogą dojazdową przy szkole nr 7                        

w związku z tym, że parkują tam często samochody ciężarowe. 

 

Zastępca Prezesa Zarządu p. Bogdan Wojtala poinformował, że kosztów tych nie ponoszą inni 

właściciele. Zaległości te są windykowane przez Spółdzielnię. W ostateczności może dojść do licytacji 

mieszkania i pokrycia z uzyskanych kwot powstałych zaległości. Poszerzenie drogi dojazdowej do 

szkoły nr 7 jest wnioskiem zgłoszonym do Gminy Stalowa Wola gdyż jest to teren Gminy. 

 

Następnie Przewodniczący Walnego Zgromadzenia zarządził głosowanie nad przyjęciem sprawozdania 

finansowego Spółdzielni za 2020 r.: za głosowało 185 członków, 6 członków było przeciwnych. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania większością głosów została podjęta uchwała dot. 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Spółdzielni za 2020 r. (uchwała stanowi załącznik do 

protokołu). 
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          Ad. 10 
 
    Przewodniczący Walnego Zgromadzenia przedstawił projekt uchwały w sprawie podziału zysku 

netto  (nadwyżki bilansowej)  Spółdzielni  za  2020 rok.  Poinformował,  że  projekt  uchwały  zakłada  

przeznaczenie  nadwyżki  bilansowej  za  2020 r. w  kwocie  1 621 080,05 zł  na: 

-   pokrycie wydatków związanych z eksploatacją i utrzymaniem nieruchomości w 2022 r.  

    w zakresie obciążającym członków proporcjonalnie do powierzchni użytkowej lokali,  

    według członkostwa na dzień 31.12.2020 r. w wysokości  740 000,00 zł 

-   zasilenie funduszu zasobowego w wysokości  352 566,67 zł 

-   działalność społeczno-kulturalną (SDK) w wysokości   43 413,10 zł 

-   centralny fundusz remontowy w wysokości  275 000,00 zł, 

-   pożytki z nieruchomości w wysokości 210 100,28 zł. 

 

Następnie Przewodniczący Walnego Zgromadzenia zapytał, czy ktoś z członków Spółdzielni chce zabrać 

głos. 

 

Członek Spółdzielni p. ………………… – mandat nr 125 w nawiązaniu do treści ww. uchwały zapytał na 

co konkretnie przeznaczony będzie ww. zysk. 

 

Główna Księgowa poinformowała, że zysk Spółdzielni został wypracowany za 2020 rok i w głównej 

mierze przeznaczony będzie na obniżenie stawki eksploatacyjnej o 13 gr za m². Objęci nim zostaną 

członkowie Spółdzielni według członkostwa na dzień 31.12.2020 r.  

 

Następnie Przewodniczący Walnego Zgromadzenia zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały           

w sprawie podziału zysku netto (nadwyżki bilansowej) Spółdzielni za 2020 r. Za podjęciem powyższej 

uchwały głosowało 197 członków, 6 członków było przeciwnych. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania ww. uchwała została podjęta większością głosów i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

             Ad. 11 

 
       Przewodniczący Rady Nadzorczej przedstawił projekt uchwały wraz z wnioskami  polustracyjnymi                 

z lustracji pełnej przeprowadzonej w dniach od 07.10.2020 r. do 18.12.2020 r. przez Podkarpacki 

Związek Rewizyjny Spółdzielni Mieszkaniowych w Rzeszowie.  
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Następnie Przewodniczący Walnego Zgromadzenia zapytał, czy ktoś z zebranych ma uwagi do ww. 

wniosków.  

 

Członek Spółdzielni p. ………………… – mandat nr 143 stwierdziła, że w przypadku wniosku nr 2, tj. 

„Wprowadzić niezbędne zmiany w Statucie i regulaminach w celu usunięcia zapisów powodujących 

kolizję kompetencji organów Spółdzielni” lustrator dokonał nieuprawnionej interpretacji, która jest 

niezgodna z dobrymi tradycjami i ideami spółdzielczości mieszkaniowej. Zdaniem p. …………….. 

wniosek ten ma na celu odebranie organowi samorządowemu jakim jest Rada Osiedla, możliwości 

współdziałania z Zarządem i Radą Nadzorczą w sprawowaniu nadzoru i kontroli nad działalnością 

administracji. Zwróciła się ponadto do Przewodniczącego Walnego Zgromadzenia o możliwość 

głosowania nad każdy wniosek oddzielnie. 

 

Radca Prawny Spółdzielni poinformował, że uchwała obejmuje obydwa wnioski i nie można głosować 

oddzielnie na poszczególne wnioski. Możliwość zgłoszenia poprawek do projektów uchwał, w tym do 

ww. uchwały była na 3 dni przed terminem Walnego Zgromadzenia Spółdzielni. 

 

Członek Spółdzielni p. ………………. – mandat nr 143 odczytała pismo z dnia 28 czerwca 2021 r. 

skierowane do Podkarpackiego Związku Rewizyjnego Spółdzielni Mieszkaniowych z siedzibą                       

w Rzeszowie w sprawie lustracji pełnej Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli za lata 2017 – 2019. 

 

W związku z tym, że nie było innych uwag, Przewodniczący  Walnego  Zgromadzenia  zarządził  

głosowanie  nad  podjęciem   uchwały  w  sprawie przyjęcia wniosków polustracyjnych: za podjęciem 

głosowało 149 członków, 51 członków było przeciwnych. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania ww. uchwała została podjęta większością głosów i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

           Ad. 12 

 
     Przewodniczący  Walnego  Zgromadzenia  zwrócił  się  z  prośbą  do  Prezesa  Spółdzielni                       

o  przedstawienie  informacji  z  realizacji  wniosków  polustracyjnych. 

 

     Prezes Spółdzielni poinformował, że lustracja w Spółdzielni została przeprowadzona w dniach 

07.10.2020 r.  do  18.12.2020 r.  przez  Podkarpacki  Związek  Rewizyjny  Spółdzielni  Mieszkaniowych                      

w  Rzeszowie i obejmowała  okres  od  01.01.2017 r. do  31.12.2019 r. Treść wniosku nr 1 była 

następująca:  
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− Kontynuować działania zmierzające do zmniejszenia stanu zadłużeń w zakresie lokali 

mieszkalnych i użytkowych. 

 

Prezes Spółdzielni poinformował, że Spółdzielnia prowadziła i w dalszym ciągu prowadzi intensywne 

działania windykacyjne zmierzające do odzyskania długów. Kwota zadłużenia wynosiła: 

- na 31.12.2017 r. – 5 612 tys. zł, tj. 8,9% do naliczeń ogółem 

- na 31.12.2018 r. – 5 333 tys. zł, tj. 8,5% do naliczeń ogółem 

- na 31.12.2019 r. – 4 968 tys. zł, tj. 8% do naliczeń ogółem 

- na 31.12.2020 r. – 4 803 tys. zł, tj. 7,5% do naliczeń ogółem. 

Z porównania danych statystycznych wynika, że na przestrzeni okresu podlegającego lustracji,                        

tj. w latach 2017-2019 jak i 2020 roku zalecenie lustratora jest przez Spółdzielnię realizowane. 

Zadłużenie użytkowników lokali mieszkalnych i użytkowych maleje, więc działania windykacyjne 

podejmowane przez Spółdzielnię przynoszą efekty. Stosowane metody windykacyjne to wysyłanie 

wezwań do zapłaty przypominających o długu, rozmowy telefoniczne z dłużnikami, zawieranie ugód na 

ratalną spłatę zadłużenia, wypowiadanie umów najmu lokali użytkowych, a w ostateczności kierowanie 

na drogę postępowania sądowego i następnie do egzekucji komorniczej. Na podstawie porozumień 

Spółdzielnia uzyskuje od Gminy odszkodowanie z tytułu niedostarczenia lokali socjalnych lub 

tymczasowych. W ciągu roku z tego tytułu na konto Spółdzielni wpłynęło ok. 80 tys. zł. Kwota 

uzyskanego od Gminy odszkodowania jest inna w każdym roku i zmienia się w zależności od wyroków 

eksmisyjnych. Obecnie Spółdzielnia Mieszkaniowa posiada do zrealizowania przez Gminę Stalowa Wola 

22 wyroki eksmisyjne, w tym 4 bez prawa do lokalu socjalnego oraz 1 wyrok eksmisyjny z prawem do 

lokalu socjalnego do realizacji przez Gminę Rudnik nad Sanem. Działaniem mobilizującym do spłaty 

długu jest również egzekucja z własnościowego prawa, bądź egzekucja z nieruchomości. Obecnie                

w stosunku do 9 mieszkań prowadzona jest ta forma odzyskania długów. Także odpracowywanie 

długu poprzez sprzątanie klatek schodowych umożliwia zainteresowanym przyspieszenie uregulowania 

zadłużenia. Na spadek zadłużenia ma również wpływ możliwość korzystania przez osoby osiągające 

niskie dochody z pomocy finansowej od Gminy Stalowa Wola w postaci dodatku mieszkaniowego. 

Pracownicy Spółdzielni na bieżąco informują lokatorów o wszelkich możliwych formach pomocy                        

w spłacie zaległości. 

Treść wniosku nr 2 była następująca:  

- Wprowadzić niezbędne zmiany w Statucie i regulaminach w celu usunięcia zapisów powodujących 

  kolizję kompetencji organów Spółdzielni. 

 

Prezes Spółdzielni poinformował, że Zarząd Spółdzielni przygotował projekt uchwały w sprawie zmian 

w Statucie Spółdzielni, który uwzględnia zmiany sformułowane w ww. wniosku. 
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            Ad. 13 

 
      Przewodniczący Walnego Zgromadzenia zarządził głosowanie nad uchwałami w sprawie udzielenia 

absolutorium członkom Zarządu Spółdzielni.  Poinformował,  że  głosowanie  odbędzie  się  w  sprawie   

udzielenia absolutorium p. Arturowi Pychowskiemu, pełniącemu funkcję Prezesa Zarządu oraz                          

p. Bogdanowi Wojtali, pełniącemu funkcję Zastępcy Prezesa Zarządu. Jednocześnie Przewodniczący 

Walnego Zgromadzenia poinformował, że głosowanie odbywać się będzie na każdego z członków 

Zarządu oddzielnie. 

 

Za podjęciem uchwały dotyczącej udzielenia absolutorium Prezesowi Zarządu -                                  

p. Arturowi Pychowskiemu  głosowało 166 członków, 32 członków  było  przeciwnych. 

 

Za podjęciem uchwały dotyczącej udzielenia absolutorium Zastępcy Prezesa Zarządu -                                       

p. Bogdanowi Wojtali  głosowało  161 członków,  42  członków  było  przeciwnych. 

 

Przewodniczący Walnego Zgromadzenia poinformował, że w wyniku głosowania większością głosów 

członkowie Zarządu Spółdzielni otrzymali absolutorium i zostały podjęte uchwały w powyższej sprawie 

(uchwały stanowią załącznik do protokołu). 

 

 Ad. 14 

Przewodniczący Walnego Zgromadzenia przedstawił projekt uchwały w sprawie oznaczenia 

najwyższej sumy zobowiązań, zapytał czy ktoś z zebranych chce zabrać głos w tej sprawie.  

 

Członek Spółdzielni p. ………………….. – mandat nr 161, zapytała jaka była w ubiegłym roku uchwalona 

najwyższa suma zobowiązań. 

 

Główna Księgowa poinformowała, że najwyższa suma zobowiązań czyli maksymalna kwota 

zobowiązań, jakie może zaciągnąć Zarząd Spółdzielni w danym roku obrachunkowym w ubiegłym roku 

wynosiła 25 000 000,00 zł. 

 

   Przewodniczący Walnego Zgromadzenia zarządził głosowanie dot. podjęcia uchwały w sprawie 

oznaczenia najwyższej sumy zobowiązań w kwocie 24 000 000,00 zł: za głosowało 177 członków,                

7 członków było przeciwnych.  Uchwała została podjęta większością głosów i stanowi załącznik do 

protokołu. 
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             Ad. 15 

 

   Przewodniczący Walnego Zgromadzenia przedstawił projekt uchwały w sprawie wystąpienia 

Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli z członkostwa w Krajowym Związku Rewizyjnym Spółdzielni 

Mieszkaniowych a następnie zapytał czy ktoś z zebranych chce zabrać głos w tej sprawie.  

 

Członek Spółdzielni p. ………………… – mandat nr 103, stwierdziła, że przynależność Spółdzielni do 

Krajowego Związku Rewizyjnego wiąże się z ponoszeniem wysokich składek członkowskich a korzyści    

z tego tytułu są niewielkie. Poinformowała ponadto, że radca prawny zatrudniony w Spółdzielni 

również udziela wyjaśnień i przedstawia opinie w sprawach związanych z funkcjonowaniem Spółdzielni. 

 

     Głos w ww. sprawie zabrał Z-ca Prezesa Zarządu Krajowego Związku Rewizyjnego Spółdzielni 

Mieszkaniowych w Warszawie, który zaapelował o pozostanie Spółdzielni w Krajowym Związku 

Rewizyjnym Spółdzielni Mieszkaniowych. Poinformował m.in., że cele i zadaniem związku jest 

prowadzenie działalności lustracyjnej, szkoleniowej i opiniodawczej. Związek prowadzi działalność na 

rzecz spółdzielców i spółdzielni oraz reprezentuje zrzeszone organizacje spółdzielcze wobec organów 

państwa oraz Krajowej Rady Spółdzielczej. Ponadto członkowie Zarządu i pracownicy biura udzielają 

wyjaśnień i informacji przydatnych w bieżącej działalności Spółdzielni zarówno w trakcie spotkań na 

szkoleniach jak i bezpośrednio w biurze oraz w terenie podczas narad polustracyjnych i innych. 

Niezależnie od tego biuro związku opracowuje we własnym zakresie bądź zleca na zewnątrz 

przygotowanie opinii na temat interpretacji różnych aktów normatywnych, zgodności statutów                          

z ustawą Prawo spółdzielcze, ustawą o spółdzielniach mieszkaniowych i innymi aktami prawnymi oraz 

zgodności z prawem uchwał organów statutowych Spółdzielni. Stałe kontakty z organizacjami 

działającymi w spółdzielczości umożliwiają wymianę informacji, współdziałanie w rozwiązywaniu 

problemów oraz ustalenie wspólnych działań. 

   

Członek Spółdzielni p. ……………….. – mandat nr 143 poinformowała, że jako członek Spółdzielni 

zwracała się z pismem do Krajowego Związku Rewizyjnego Spółdzielni Mieszkaniowych jednak nie 

uzyskała satysfakcjonującej odpowiedzi. Ponadto zadała pytanie dotyczące możliwości głosowania wg 

udziałów w nieruchomościach. 

 

Z-ca Prezesa Zarządu Krajowego Związku Rewizyjnego Spółdzielni Mieszkaniowych w Warszawie 

poinformował, że w Spółdzielni jest zasada równości, co oznacza, że jeden członek równa się jeden 

głos. Powyższe dotyczy głosowań w sprawie funkcjonowania Spółdzielni, jeśli chodzi zaś o głosowanie 

w sprawie konkretnej nieruchomości to właściciele głosują udziałami w danej nieruchomości. 
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   Przewodniczący Walnego Zgromadzenia zarządził głosowanie dot. podjęcia uchwały w sprawie 

wystąpienia Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli z członkostwa w Krajowym Związku 

Rewizyjnym Spółdzielni Mieszkaniowych: za głosowało 101 członków, 104 członków było przeciwnych.   

 

 W wyniku przeprowadzonego głosowania ww. uchwała nie została podjęta. 

 

 Ad. 16 
 

     Przewodniczący Walnego Zgromadzenia poinformował, że Rada Nadzorcza Spółdzielni 

Mieszkaniowej w Stalowej Woli, zgodnie ze Statutem Spółdzielni wybierana jest na Walnym 

Zgromadzeniu w głosowaniu tajnym na trzyletnią kadencję w liczbie 10 członków. Następnie zwrócił 

się do radcy prawnego Spółdzielni, który poinformował członków Spółdzielni o obowiązkach członków 

Rady Nadzorczej. 

 
Następnie Przewodniczący Walnego Zgromadzenia poinformował, że zgodnie z Regulaminem                  

wyborów do Rady Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli odbywających się w dniu 

10.07.2021 r., ustalono siedem grup wyborczych: 

Grupa I obejmująca osiedle Młodynie w Administracji Nr 1    - wybór 2-ch członków Rady Nadzorczej, 

Grupa II obejmująca osiedle Poręby w Administracji Nr 1 - wybór 1-go członka Rady Nadzorczej,  

Grupa III obejmująca osiedle Centralne w Administracji Nr 2 - wybór 2-ch członków Rady Nadzorczej, 

Grupa IV obejmująca osiedla Wyzwolenie i Metalowców w Administracji Nr 2 - wybór 1-go członka 

Rady Nadzorczej, 

Grupa V obejmująca osiedla Pławo i Skarpa w Administracji Nr 3 - wybór 2-ch członków Rady 

Nadzorczej 

Grupa VI obejmująca osiedla Śródmieście, Lasowiaków i Flisaków w Administracji Nr 3 -  wybór 1-go 

członka Rady Nadzorczej, 

Grupa VII obejmująca osiedle w Rudniku nad Sanem w Administracji Nr 5  -   wybór 1-go członka 

Rady Nadzorczej.  

 

Przewodniczący Walnego Zgromadzenia przedstawił kompetencje Rady Nadzorczej zgodnie                       

ze statutem  spółdzielni  oraz  przedstawił  zasady  głosowania  dotyczące  wyboru  na   członków  

Rady  Nadzorczej  zgodnie z Regulaminem  wyborów  do  Rady  Nadzorczej   Spółdzielni  

Mieszkaniowej w Stalowej Woli odbywających się w dniu 10.07.2021 r. Ponadto przypomniał, że 

zgłoszenia na członka Rady Nadzorczej składane były w trakcie obrad do Komisji Wyborczej na 

przygotowanym druku zgłoszenia. 

  
Do Komisji Wyborczej zgłoszono 20 kandydatów do Rady Nadzorczej. 
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I Grupa Wyborcza obejmująca osiedle Młodynie w Administracji Nr 1 – 4 kandydatów, 

II Grupa Wyborcza obejmująca osiedle Poręby w Administracji Nr 1 – 2 kandydatów, 

III Grupa Wyborcza obejmująca osiedle Centralne w Administracji Nr 2 – 4 kandydatów,      

IV Grupa Wyborcza obejmująca osiedla Wyzwolenie i Metalowców w Administracji Nr 2 –  

1 kandydat, 

V Grupa Wyborcza obejmująca osiedla Pławo i Skarpa w Administracji Nr 3 – 6 kandydatów, 

VI Grupa Wyborcza obejmująca osiedla Śródmieście, Lasowiaków i Flisaków w Administracji Nr 3                 

–  2 kandydatów, 

VII Grupa Wyborcza obejmująca osiedle w Rudniku nad Sanem w Administracji Nr 5 – 1 kandydat. 

 

Komisja Wyborcza dokonała sprawdzenia kandydatów, czy spełniają warunki kandydowania                             

i sporządziła 7 list wg poszczególnych grup wyborczych, na których umieszczone zostały nazwiska 

kandydatów w porządku alfabetycznym. Listy te wraz z protokołem Komisja Wyborcza przekazała do 

Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej. 

 

Przewodniczący Walnego Zgromadzenia poinformował, że wybory członków do Rady Nadzorczej 

przeprowadzane będą za pomocą elektronicznych pilotów do głosowania z zachowaniem tajności 

wyborów i zwrócił się do firmy UNICOMP o szczegółowe wyjaśnienie zasad głosowania.  

 

Następnie Przewodniczący Walnego Zgromadzenia Spółdzielni zarządził wybory członków do Rady 

Nadzorczej za pomocą elektronicznych pilotów do głosowania.  

 
Komisja Mandatowo – Skrutacyjna sukcesywnie zamieszczała na ekranie listy kandydatów                      

z poszczególnych grup wyborczych, zarządzając głosowanie kolejno na kandydatów z poszczególnych 

grup wyborczych, począwszy od listy kandydatów z I grupy. Przed przystąpieniem do głosowania na 

kandydatów z danej grupy wyborczej, Przewodniczący Komisji Mandatowo – Skrutacyjnej zwracał się 

do kandydatów z tej grupy, aby zaprezentowali swoją osobę. 

 

Głosowanie odbywało się oddzielnie na każdego z kandydatów danej listy dla poszczególnych grup 

wyborczych oznaczonych numerem od I do VII przy pomocy elektronicznego systemu głosowania.  

 

Przewodniczący Komisji Mandatowo – Skrutacyjnej po każdym głosowaniu na kandydatów                              

z poszczególnych grup wyborczych sukcesywnie przekazywał wyniki głosowania Przewodniczącemu 

Walnego Zgromadzenia. 

 

 

 



                                                                                17 

 

Po zakończeniu głosowań i sporządzeniu protokołu przez Komisję Mandatowo-Skrutacyjną 

Przewodniczący Walnego Zgromadzenia ogłosił wyniki głosowania podając liczbę głosów oddanych na 

poszczególnych kandydatów a następnie odczytał nazwiska osób, które zostały wybrane do Rady 

Nadzorczej (protokół Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej w sprawie ogłoszenia wyników wyborów do 

Rady Nadzorczej w dniu 10.07.2021 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

W skład Rady Nadzorczej weszły następujące osoby: 

I Grupa wyborcza obejmująca osiedle Młodynie 

1. Drapała Paweł      

2. Błażejewski Edward   

 

II Grupa wyborcza obejmująca osiedle Poręby 

1. Konopka Bożena 

  

III Grupa wyborcza obejmująca osiedle Centralne  

1. Przeszło Jan   

2. Siembida Wiesław  

 

IV Grupa wyborcza obejmująca osiedla Wyzwolenie i Metalowców  

1. Łata Dorota 

 

V  Grupa wyborcza obejmująca osiedla Pławo i Skarpa  

1. Królik Cezary   

2. Kolasa Mirosław  

  

V I  Grupa wyborcza obejmująca osiedla Śródmieście, Lasowiaków i Flisaków    

1. Fietko Tadeusz  

 

VII  Grupa wyborcza obejmująca osiedle w Rudniku nad Sanem  
 
1. Krokos Tomasz 

  

Przewodniczący Walnego Zgromadzenia poinformował, że pierwsze posiedzenie Rady Nadzorczej                  

w celu jej ukonstytuowania się odbędzie się w dniu 19 lipca 2021 r. w biurze Spółdzielni przy                     

ul. gen. L. Okulickiego 32. Wszyscy członkowie rady nadzorczej zostaną indywidualnie powiadomieni                

w powyższej sprawie. 
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           Ad. 17 
 

     1/ Przewodniczący Walnego Zgromadzenia poprosił radcę prawnego Spółdzielni o omówienie projektu 

          uchwały w sprawie zmiany § 104 Statutu Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli. 

    Po omówieniu ww. projektu uchwały przez radcę prawnego Spółdzielni, Przewodniczący Walnego  

Zgromadzenia zapytał członków Spółdzielni czy są do niego uwagi i poinformował, że do podjęcia 

uchwały w sprawie zmian  Statutu wymagana jest większość kwalifikowana, tj. większość 2/3 

głosów.  

    Członek Spółdzielni p. …………………. – mandat nr 148 zaapelował, aby nie podejmować uchwały             

w sprawie zmian Statutu w takim brzmieniu i stwierdził, że tak jak wcześniej członek Spółdzielni              

p. ……………….., również i on jest zdania, że zmiana ta ma na celu odebranie organowi 

samorządowemu jakim jest Rada Osiedla, możliwości współdziałania z Zarządem i Radą Nadzorczą 

w sprawowaniu nadzoru i kontroli nad działalnością administracji. 

    Następnie Przewodniczący Walnego Zgromadzenia zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały                  

w sprawie zmiany § 104 Statutu Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli. Za podjęciem uchwały 

głosowało 82 członków, 30 członków było przeciwnych. W wyniku przeprowadzonego głosowania 

powyższa zmiana Statutu Spółdzielni została uchwalona (uchwała stanowi załącznik do protokołu).    

 

2/ Przewodniczący Walnego Zgromadzenia przedstawił projekt uchwały w sprawie wniosku członków         

Spółdzielni dotyczącego zmiany § 84 i § 91 Statutu Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli                  

i zapytał, czy ktoś z członków Spółdzielni chce zabrać głos.  

 

Członek Spółdzielni p. ……………………. – mandat nr 148, poinformował, że projekt ww. uchwały 

wynika z tego, że Spółdzielnię nie obowiązują terminy na udzielanie odpowiedzi dotyczące skarg                  

i wniosków. 

 

     Następnie Przewodniczący Walnego Zgromadzenia zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały                  

w sprawie wniosku członków Spółdzielni dotyczącego zmiany § 84 i § 91 Statutu Spółdzielni 

Mieszkaniowej w Stalowej Woli. Za podjęciem uchwały głosowało 37 członków, 76 członków było 

przeciwnych.  

 

    W wyniku przeprowadzonego głosowania ww. uchwała nie została podjęta. 
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         Ad. 18 
 

1/ Przewodniczący Walnego Zgromadzenia przedstawił projekt uchwały w sprawie wniosku Zarządu 

Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli o wyrażenie zgody na zbycie w drodze  zamiany  prawa 

użytkowania wieczystego działek o numerach ewidencyjnych 795/212, 712/86 oraz części działki                   

o numerze ewidencyjnym 795/213 w Stalowej Woli. 

      Pracownik Spółdzielni – Kierownik Działu Eksploatacji, wskazała na wyświetlanych mapach ww. 

działki i poinformowała, że prawo użytkowania wieczystego przedmiotowych działek będzie 

zamienione na działki stanowiące własność Gminy Stalowa Wola, na których usytuowane są 

altanki śmietnikowe, użytkowane przez mieszkańców Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli. 

Działki te również zostały wskazane na wyświetlanych mapach. 

      Członek Spółdzielni p. ………………. – mandat nr 173 zwrócił się do członków Spółdzielni                      

o zagłosowanie za podjęciem ww. uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Walnego Zgromadzenia zarządził głosowanie; za głosowało                

109 członków, 10 członków było przeciwnych.  

 

W wyniku głosowania większością głosów Walne Zgromadzenie Spółdzielni wyraziło zgodę na 

zamianę gruntów z Gminą Stalowa Wola. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

2/  Przewodniczący Walnego Zgromadzenia przedstawił projekt uchwały złożony przez  członków 

Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli w sprawie zmian w Regulaminie Rady Nadzorczej 

Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli. 

      Członek Spółdzielni p. ………………… – mandat nr 161 poinformowała, że koszty utrzymania Rady 

Nadzorczej są wysokie, m.in. ze względu na znaczny wzrost minimalnego wynagrodzenia od 

którego liczone są stawki ryczałtu dla członków Rady Nadzorczej. 

 

Następnie Przewodniczący Walnego Zgromadzenia zarządził głosowanie; za głosowało                          

67 członków, 52 członków było przeciwnych.  

W wyniku głosowania większością głosów Walne Zgromadzenie Spółdzielni podjęło uchwałę                   

w sprawie zmian w regulaminie Rady Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.   
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3/ Przewodniczący Walnego Zgromadzenia przedstawił projekt uchwały złożony przez członków 

Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli w sprawie zmiany art. 27 ust. 1 Regulaminu Porządku 

Domowego Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli z dnia 12.03.2014 r. 

      Członek Spółdzielni p. ………………… – mandat nr 143 uzasadniła powyższy projekt uchwały, tj. 

aby na terenach parkingów przyblokowych Spółdzielni zabronić parkowania pojazdów o wysokości 

powyżej 185 cm i dopuszczalnej masie całkowitej powyżej 3 ton. Ograniczenie to nie dotyczyłoby 

miejsc parkingowych przy lokalach użytkowych Spółdzielni. Uchwała taka stanowiłaby podstawę 

prawną do postawienia znaku drogowego w postaci znaku zakazu jazdy w obu kierunkach                    

z zastrzeżeniem, że nie dotyczy pojazdów użytkowników lokali mieszkalnych Spółdzielni                

o wysokości 185 cm i do 3 ton oraz pojazdów MZK. Przy czym wysokość 185 cm jest rozumiana 

jako wysokość bryły pojazdu, z wyłączeniem relingu bądź bagażnika. Wniosek o postawienie 

powyższego znaku wraz z podanym zastrzeżeniem byłby skuteczny, jeśli uzyska poparcie 51% 

zainteresowanych lokali (bez względu na rodzaj własności i powierzchnię użytkową: jeden lokal – 

jeden głos), w sąsiedztwie których znajdują się przedmiotowe parkingi. Przy czym głos „nie mam 

zdania” nie byłby brany pod uwagę przy ustalaniu owych 51%. Do wniosku o powyższy znak 

drogowy należałoby załączyć graficzne opracowanie organizacji ruchu dla terenu objętego 

wnioskiem. Ponadto projekt uchwały przewiduje, że od początku października do końca maja na 

terenach parkingów przyblokowych Spółdzielni zabrania się przechowywania przyczep 

kempingowych lub transportowych bez względu na ich wagę i wysokość. 

      Członek Spółdzielni p. …………………. – mandat nr 295 stwierdził, że podjęcie takiej uchwały nie 

jest zasadne i związane jest z również z dużymi kosztami. 

      Zastępca Prezesa Zarządu poinformował, że zatwierdzenie Regulaminu Porządku Domowego leży 

w kompetencji Rady Nadzorczej. Obecnie powołana jest przez Zarząd Spółdzielni komisja do 

przeprowadzenia zmian w Regulaminie Porządku Domowego. Propozycja zmiany Regulaminu 

wynikająca z przedstawionej uchwały grupy członków Spółdzielni Mieszkaniowej będzie 

przeanalizowana przez komisję i poddana pod opinię Rad Osiedli działających we wszystkich 

Administracjach Osiedli. Nadmienić należy, że w przypadku gdyby wniosek ten został 

zaakceptowany i należałoby oznakować wszystkie parkingi i zatoki parkingowe koszt takiej 

operacji wyniósłby około 120 000 zł nie licząc kosztów projektów organizacji ruchu. Przedstawiony 

projekt Uchwały jest nieprecyzyjny w temacie wyrażenia zgody na oznakowanie parkingów i zatok 

parkingowych zlokalizowanych na mieniu Spółdzielni a tych jest w zasobach Spółdzielni 

zdecydowana większość. 
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Następnie Przewodniczący Walnego Zgromadzenia zarządził głosowanie; za głosowało                

17 członków, 99 członków było przeciwnych.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania ww. uchwała nie została podjęta. 

4/ Przewodniczący Walnego Zgromadzenia przedstawił projekt uchwały złożony przez członków 

Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli w sprawie formy protokołów Walnego Zgromadzenia 

Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli. 

      Członek Spółdzielni p. ……………….. – mandat nr 143 stwierdziła, że protokoły Walnego 

Zgromadzenia są pisane mało starannie, nie zwierają treści uchwał, pytań, odpowiedzi                            

i wypowiedzi osób dyskutujących, wniosków zgłoszonych w trakcie obrad jak i spisu załączników 

stanowiących integralną część protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Walnego Zgromadzenia zarządził głosowanie; za głosowało                

23 członków, 82 członków było przeciwnych.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania ww. uchwała nie została podjęta. 

5/ Przewodniczący Walnego Zgromadzenia przedstawił projekt uchwały złożony przez członków 

Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli w sprawie formy protokołów Rady Nadzorczej 

Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli. 

      Członek Spółdzielni p. ……………….. – mandat nr 143 stwierdziła, że protokoły Rady Nadzorczej 

powinny zawierać spis załączników stanowiących integralną część protokołu, jak też zapis 

omówienia spraw będących przedmiotem posiedzenia na poziomie informacyjnym 

odzwierciedlającym faktyczny przebieg posiedzenia rady. 

      Członek Spółdzielni p. ………………… – mandat nr 161 poinformowała, że praktyką w innych radach 

nadzorczych jest, że protokół odzwierciedla faktyczny przebieg posiedzenia, by członek mógł 

dowiedzieć się o szczegółach posiedzenia. 

 

Następnie Przewodniczący Walnego Zgromadzenia zarządził głosowanie; za głosowało                

18 członków, 83 członków było przeciwnych.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania ww. uchwała nie została podjęta. 
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6/ Przewodniczący Walnego Zgromadzenia przedstawił projekt uchwały złożony przez członków 

Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli w sprawie prowadzenia dla każdej nieruchomości 

budynkowej dokumentacji elektronicznej obrazującej roczne zestawienie kosztów. 

       Członek Spółdzielni p. ……………… – mandat nr 161 poinformowała, że podjęcie ww. uchwały 

spowoduje,  że  każdy  członek  będzie  mógł  na  bieżąco  otrzymać  informację  dot.  kosztów  

eksploatacji na konkretnej nieruchomości jak też wpływy i wydatki funduszu remontowego oraz 

wydatki na bieżącą konserwację. 

      Członek Spółdzielni p. ………………. – mandat nr 143 stwierdziła, że dopiero od 2018 roku 

Spółdzielnia rozlicza indywidualnie poszczególne nieruchomości. Ważne jest, aby każdy członek 

mógł szybko uzyskać informacje odnośnie kosztów na konkretnej nieruchomości. 

      Główna Księgowa Spółdzielni poinformowała, że pomimo tego, że w ramach każdej administracji 

osiedla obowiązywała jedna stawka eksploatacyjno-remontowa to Spółdzielnia od 2007 roku 

rozliczała indywidualnie nieruchomości, zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa. 

 

Następnie Przewodniczący Walnego Zgromadzenia zarządził głosowanie; za głosowało                

16 członków, 83 członków było przeciwnych.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania ww. uchwała nie została podjęta. 

7/ Przewodniczący Walnego Zgromadzenia przedstawił projekt uchwały złożony przez członków 

Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli w sprawie usprawnienia funkcjonowania strony 

internetowej Spółdzielni. 

      Członek Spółdzielni p. ………………. – mandat nr 143 stwierdziła, że stronę internetową Spółdzielni 

należy częściowo przebudować oraz uzupełnić poprzez umieszczenie na niej wszystkich istotnych 

regulaminów a także uchwał i protokołów obrad organów samorządowych Spółdzielni oraz 

protokołów lustracji i rocznych sprawozdań finansowych. 

 

Pełnomocnik członka Spółdzielni p. ………………… – mandat nr 122 stwierdziła, że nie ma na 

stronie internetowej Spółdzielni aktualnych informacji. W zakładce „Kontakt” powinien być podany 

adres mailowy oddzielny dla każdej Administracji Spółdzielni. Należałoby ponadto stworzyć 

zakładki „Zasoby Zieleni”, gdzie umieszczane byłyby aktualne plany związane z wycinką drzew                  

i krzewów, ich przycinką oraz nowymi nasadzeniami. 
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Następnie Przewodniczący Walnego Zgromadzenia zarządził głosowanie; za głosowało                

28 członków, 70 członków było przeciwnych.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania ww. uchwała nie została podjęta. 

8/ Przewodniczący Walnego Zgromadzenia przedstawił projekt uchwały złożony przez członków 

Spółdzielni Mieszkaniowej w Stalowej Woli w sprawie zatrudnienia specjalisty ds. zieleni. 

      Członek Spółdzielni p. …………………. – mandat nr 143 stwierdziła, że pracownicy Spółdzielni 

wycinają drzewa bez nadzoru oraz że przez ostatnie dwa lata nie było nasadzeń zastępczych.            

W strukturze organizacyjnej Spółdzielni powinno zostać utworzone stanowisko specjalisty ds. 

zieleni na terenach znajdujących się w jej zasobach. Osoba taka dokonywała by inwentaryzacji               

i oceny stanu zieleni, stale monitorowałaby pielęgnację drzew i krzewów, przygotowywałaby 

szczegółowy zakres prac do wykonania przez pracowników Spółdzielni i przez wykonawców 

zewnętrznych a także nadzorowałaby realizację przyjętego zakresu prac dotyczącego utrzymania 

terenów zieleni oraz dokonywała doboru nasadzeń drzew i krzewów. Specjalista ds. zieleni 

współpracowałby ponadto z Urzędem Miasta i zarządcami wspólnot mieszkaniowych w zakresie 

działania na rzecz środowiska w skali całego miasta. 

      Z-ca Prezesa Zarządu poinformował, że stan drzewostanu w zasobach Spółdzielni jest dobry i na 

bieżąco dokonywany jest jego przegląd. Wycinka drzew realizowana jest przez specjalistyczne 

firmy zewnętrzne a w miejsce wyciętych drzew dokonywane są zawsze nasadzenia zastępcze. 

Ponadto o każdorazowym zamiarze wycięcia drzewa informowani są wcześniej mieszkańcy 

nieruchomości na terenie której ono się znajduje. Zamiar wycięcia drzewa zgłaszany jest również 

wcześniej do Gminy i ona również musi rozpatrzyć każdy przypadek  indywidualnie.  W  przypadku 

natomiast przycinki drzew i krzewów, Spółdzielnia nie pyta o zgodę mieszkańców. Przycinka 

dokonywana jest również przez zewnętrzne, specjalistyczne firmy. 

      Prezes Spółdzielni poinformował, że zatrudnienie w Spółdzielni specjalisty ds. zieleni wiąże się 

również z kosztami, tj. wynagrodzeniem pracownika, specjalisty w tym zakresie. 

 

Następnie Przewodniczący Walnego Zgromadzenia zarządził głosowanie; za głosowało                

15 członków, 89 członków było przeciwnych.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania ww. uchwała nie została podjęta. 
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    Ad. 19 

Prezes Spółdzielni poinformował o realizacji wniosku zgłoszonego na Walnym Zgromadzeniu w dniu 

18.07.2020 r., którego treść była następująca: „ W nawiązaniu do wniosków mieszkańców budynku 

przy ul. KEN 9 zgłoszonych podczas zebrania mieszkańców w 2017 r., wnioskuję o wykonanie remontu 

nawierzchni asfaltowej parkingu przed budynkiem oraz poszerzenie drogi dojazdowej między zatokami 

postojowymi.” 

Prezes Spółdzielni poinformował, że został ogłoszony przetarg na realizację tej inwestycji i zostanie 

ona wykonana w roku bieżącym 

 

 Ad. 20 

W dyskusji głos zabrała p. …………………, członek Spółdzielni – mandat nr 141, która stwierdziła, że                        

w Administracji Osiedla Nr 2 wszystko funkcjonuje jak należy i wszystkie zgłoszenia są na bieżąco 

realizowane. Ponadto poinformowała, że budynki i tereny są bardzo dobrze sprzątane, jest czysto                 

i docenia pracę jaką wykonuje Zarząd jak i poszczególni pracownicy Spółdzielni.  

 

Członek Spółdzielni p. …………………… – mandat nr 161 poinformowała, że w bloku, w którym mieszka, 

działalność gospodarczą prowadzi Spółdzielnia socjalna „Pięć plus”. Oznajmiła, że złożyła już kolejne 

pismo o udostępnienie jej do wglądu umowy z tą firmą sprzątającą i do tej pory jej wniosek nie został 

zrealizowany. 

 

Radca Prawny Spółdzielni poinformował, że p. ……………….. jak członek spółdzielni ma prawo otrzymać 

informację w tym zakresie jednak musi wskazać we wniosku cel takiego żądania. Jeżeli ten cel zostanie 

wskazany wówczas umowa zostanie udostępniona. 

 

Członek Spółdzielni p. ……………….. – mandat nr 152 stwierdził, że większość członków nie wie jak 

funkcjonuje Spółdzielnia i nie zna idei spółdzielczości, która narodziła się już XIX wieku jako ruch 

samoobrony i samopomocy a jej celem  jest współdziałanie gospodarcze i wzajemna pomoc.  

 

 Ad. 21 

Sekretarz Walnego Zgromadzenia Spółdzielni odczytał wnioski oraz postulaty, które złożone zostały                 

w trakcie obrad Walnego Zgromadzenia do Prezydium Walnego Zgromadzenia (wnioski i postulaty 

stanowią załącznik do protokołu). 
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    Ad. 22 

 
Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodniczący Walnego Zgromadzenia Spółdzielni podziękował 

członkom za udział w Walnym Zgromadzeniu i zakończył Walne Zgromadzenie. 

 

       Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
 
 
          Sekretarz               Przewodniczący 
          Walnego Zgromadzenia                  Walnego Zgromadzenia   
 
 

 


